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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A rendszerváltás iratanyagának sorsa” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kíváno k
benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztérium miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Évek óta érkeznek hozzám különböző jelzések, hogy az a veszély fenyeget : a rendszerváltás
korának /némi önkénnyel : kb. 1975-1995/ iratanyaga a keletkezési helyen való tárolás
elégtelenségei miatt elpusztul vagy eltűnik, ami egy igen fontos történelmi kor szakszer ű
feltárását veszélyezteti. Az iratok begy űjtése részben a Magyar Országos Levéltár, részben a
megyei leváltárak, részben szaklevéltárak és magánlevéltárak /pl . egyházi gyűjtemények/
feladata. A begyűjtendő anyag áttekintésében, a begy űjtés megtervezésében és
levezénylésében kiemelkedő szerepe van a Magyar Országos Levéltárnak .

Kérdezem Miniszter urat :

Milyen tervekkel és milyen kapacitásokkal rendelkezik a Minisztérium illetve a MOL enne k
az óriási munkának az elvégzésére?
Milyen források állnak a rendelkezésre ehhez ?
Hol tart a munka?

Tisztelettel várom válaszait !

Budapest, 2008 . december 19 .
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